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(98/C 21/102) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1178/97

υποβολή: Gastone Parigi (NI) προς την Επιτροπή

(3 Απριλίου 1997)

Θέµα: Γεωργικές τιµές περιόδου 1997/1998

Οι προτάσεις της Επιτροπής στο πλαίσιο των παρεµβάσεων για την περίοδο 97/98 προβλέπουν µείωση των
γεωργικών δαπανών κατά 4.000 δισεκ., µεγάλο µέρος των οποίων, ήτοι 2.700 δισεκ. λίρες, αφορούν τις
καλλιέργειες µε βάση την άροση. Πράγµατι, οι προβλεπόµενες µειώσεις αφορούν τα σιτηρά (-7,3%), τους
ελαιούχους σπόρους (-4,2%) και τα εδάφη που αποσύρονται από την καλλιέργεια (-27%).

Οι φορολογικές επιλογές της κυβέρνησης, η εξέλιξη των τιµών και η επίπτωσή τους στο κόστος παραγωγής, αλλά
και η αύξηση κατά 7% των διαρθρωτικών, κοινωνικών και περιφερειακών πόρων − που από µόνοι τους θα
απορροφούσαν τη φυσιολογική αύξηση των γεωργικών δαπανών, υπολογιζόµενη σε 3% − αναµένεται να
καταστήσουν ακόµη δραµατικότερη τη θέση των ιταλών γεωργών.

Υπενθυµίζοντας ότι η αναθεώρηση της ΚΓΠ έχει συµφωνηθεί να γίνει µόνο µετά το 1999, ζητείται από την
Επιτροπή να διατηρήσει τις σηµερινές γεωργικές παρεµβάσεις και για την περίοδο 97/98.

Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(6 Ιουνίου 1997)

Η Επιτροπή ενέκρινε στις 5 Μαρτίου 1997 (1), πρόταση για τις αγροτικές τιµές που θα εφαρµοστούν κατά την
περίοδο 1997-1998, της οποίας η γενική αρχή είναι να µην εισαχθεί καµία καινοτοµία εν αναµονή των
µεταρρυθµίσεων που θα πραγµατοποιηθούν σε πολλούς τοµείς της ΚΑΠ. Το αρµόδιο για τη γεωργία µέλος της
Επιτροπής έκανε σχετική παρουσίαση σε ειδική συνεδρίαση της COMAGRI στις 12 Μαρτίου στο Στρασβούργο.

Κατά την υποβολή αυτής της πρότασης η Επιτροπή υπενθύµισε το δηµοσιονοµικό πλαίσιο για το 1998 και
ιδιαιτέρως το ότι ο επιδιωκόµενος στόχος του περιορισµού της αύξηση του προϋπολογισµού σε 3% δεν είναι
δυνατόν να επιτευχθεί παρά µόνο µε τη διατήρηση των αγροτικών δαπανών στο σηµερινό περίπου επίπεδο. Για το
σκοπό αυτό, λαµβάνοντας υπόψη την προβλεπόµενη εξέλιξη των δαπανών σε ορισµένους τοµείς όπως στον τοµέα
του βοείου κρέατος, η Επιτροπή υπενθυµίζει την περισινή της πρόταση στην οποία πρότεινε ως λύση για το
πρόβληµα της χρηµατοδότησης λόγω της κρίσης στην κτηνοτροφία µείωση των ενισχύσεων στις αροτραίες
καλλιέργειες. (2)

Αυτή η λύση δεν εγκρίθηκε από το Συµβούλιο διότι δεν υπήρχε σχετική γνωµοδότηση του Κοινοβουλίου, αλλά το
Συµβούλιο τόνισε στα συµπεράσµατά του τον Οκτώβριο του 1996 ότι θα την εξέταζε στο πλαίσιο της κατάρτισης
του προϋπολογισµού 1998.

Απ’ ό,τι είναι σήµερα γνωστό όσον αφορά τον προϋπολογισµό 1998, φαίνεται ότι το προτεινόµενο status quo για
τις αγροτικές τιµές 1997-1998 σέβεται τη δηµοσιονοµική ισορροπία στην περίπτωση κατά την οποία εγκριθεί η
µείωση των ενισχύσεων στις αροτραίες καλλιέργειες. Για το λόγο αυτό διατηρείται αυτή η τελευταία πρόταση.

(1) COM (97) 89.
(2) COM (96) 422.

(98/C 21/103) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1182/97

υποβολή: Gianni Tamino (V) προς την Επιτροπή

(3 Απριλίου 1997)

Θέµα: Εισαγωγή από το Βέλγιο στη Σικελία ζώων χωρίς υγειονοµικά πιστοποιητικά

Οι δικαστικές αρχές του Caltanisetta διεξάγουν από τις 4.3.1997 έρευνα σχετικά µε το εµπόριο επικίνδυνων
ουσιών και τη µη τήρηση υγειονοµικών κανόνων, στο πλαίσιο της λαθραίας εισαγωγής τουλάχιστον 125 χοίρων
και βοοειδών προέλευσης Βελγίου (σε µία παρτίδα 500 ζώων) χωρίς κανένα υγειονοµικό πιστοποιητικό. Στην
έρευνα αυτή ενέχονται δώδεκα άτοµα και σε δώδεκα κτηνοτροφικές επιχειρήσεις έχει επιβληθεί συντηρητική
κατάσχεση.

Éχει υπόψη της η Επιτροπή τα παραπάνω γεγονότα;

Ποιες πρωτοβουλίες σκοπεύει να αναλάβει και ποια µέτρα προτίθεται να ζητήσει από τα κράτη µέλη να
υιοθετήσουν για την τήρηση των σχετικών κοινοτικών ρυθµίσεων και, εποµένως, για να αποτραπεί η συνεχής
επανάληψη παρόµοιων καταστάσεων;


